
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 6. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 669
Ifølge Danmarks Statistik lå det årlige provenu fra bo- og gaveafgiften forholdsvis stabilt 
i perioden 2016-2018, hvorefter provenuet steg markant i 2019 og forblev relativt højt i 
2020. Hvad er ministerens vurdering af årsagen til denne udvikling, og hvad vil det varige 
provenu af bo- og gaveafgiften fremover udgøre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kathrine Olldag (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kathrine.Olldag@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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